
Aanvullende rondvraagpunten van de hr. Zoon PvdD voor portefeuille gedeputeerde Zaal 
over komst van Shine in relatie tot Pallas

Dank aan de VVD voor het indienen van vragen over Shine.
We zijn niet verbaasd over de mogelijke komst van Shine naar Nederland. Wel maken we ons 
zorgen over de voorwaarden van de provinciale lening. Het idee was een getrapte vrijgave van 
provinciale gelden, om provinciale risico’s te beperken. Maar het hele proces is nog niet veel 
verder en wel zijn alle gelden overgemaakt. Nu lijkt private financiering echter verder weg 
dan ooit.
Twee vragen:
1. Bent u met de minister in overleg over terugbetaling van de provinciale lening?
2. Bent u in gesprek met Shine Veendam voor samenwerking, wanneer de fabriek in 
            2025  klaar is?


